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P r o t o k ó t  N r 4 0 l 2 0 I 0
z.posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, tr adu i porz4dku publicznego, która odbyla
siE dnia 29.03.2010r.

Porz4dek obrad:
I . Omówienie taryf na wodg i Scieki.
2. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyjEty jednogloSnie.
Przewodnicz4cy komisji przedstawil porz4dek posiedzenia kómisji- porz4dek zostal
przyj qty j edno gloSnie.

Ad.  l .
wójt Gminy poinformowal, ze Spólka KSWiK zlozyla wniosek o zatwierdzenie taryf dla
zbiorowego zaopafrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania écieków oraz autopoprawkP
do wniosku. wójt poinformowal, ze do przedstawionej ar-rtopoprawki jak równie2 do
przedloZonych wyliczeú niezbgdnych przychodów nie wnosr zasfrzezen.
Propozycja taryfna okres od 1 maja 2010r. do 30.04.2011r. wynosi:
wod,a - 'l ,21 zl netto, 7 .7 1 zl brutfo
écieki - 19,59 zl. nerro, 20.96 zI. bruflo.
wpl¡'"w na wysokosó taryf ( dot. écieków ) maiq dwa skladniki: amoftyzacja i odsetkr.
Amofiyzacja w poprzedniej taryfie wynosila 855.000 zl, obecnie jest to kwota 1.g3 L354 zi.
Pozycji odsetek nie byio, obecnie jest to kwofa935.644 21.

Prezes KSWiK przedstawil w jaki sposób zostal przygotowany wniosek taryfowy. spólka
poczynila starania aby zminimalizowaó koszty a zwiEkszyó iloéó sprzedawanych écieków.

W dyskusji radni poruszyli sposób rozliczania Gminy podgórzyn, procent liczonej
amofiyzacji od maj4tku, wysokoÉó odsetek od zaci4gniEtych po?yczek( mo2liwoSó
umorzenia ), sci4galnosó naleZnoéci, zakup samochodu wuKo, stan zatrudnienia w spóice.

Projekt uchwaly w/s zatwierdzeniataryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodE i zbiorowego
odprowadzania Scieków - woda 7 ,21 netfo, Scieki 19,59 21 netto komisja j ednogloénie
zaakceptowala pozytywnie.

t \0. l .

Projekt uchwaly wls zarwierdzenia ,,wieloletniego Planu Rozwoju i Modemizacji tJrz4dzei
wodociqgowych i urzqdzeh Kanalizacyjnych na lara 2010 -2013 dla Spólki Karkonoski
System wodoci4gów i Kanalizacji - Prezes KSwiK Stanislaw Dziedzic poinlormowal, ze
pan opracowuje siE zgodnie ze studium uwarunkowaú i planem zagospodarowania
plzestrzennego gmlny.

Projekt uchwaly w/s zmiany do uchwaly nr 124/XX12008 z dnia 27 .05.2008r. w/s ustalenia
zasad sprzeda2y lokali mieszkalnych z gminnego zasobu nieruchomoéci - przy 7 glosach za i
I glosie wstrzymuj qcym komisja opiniuje pozytywnie.

Radny Roman Kalisz poruszyl sprawg punktu skupu zlomu usytuowanego przy dworcu pKp
- mieszkaicy gminy zwracaj4 uwagg na koszmarny widok jaki skup przedstawia.

Protokolowala
E. Nizwald

Z- ca Przewodnicz4cego Komisj i
JózefNiziolek
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